
Протокол
пленарного засідання чотирнадцятої  сесії
Одеської обласної ради сьомого скликання

17 листопада 2017 року                                                                                                       м. Одеса

Присутні депутати:

Всього депутатів в обласній раді            -  84 
зареєструвалися на початок сесії            -  49

Присутні запрошені:
Голова обласної державної адміністрації
Заступники голови Одеської обласної держаної адміністрації
Керівники структурних підрозділів облдержадміністрації   
Представники засобів масової інформації                                  

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Урбанський А.І. 

На початок сесії зареєструвалися 49 депутатів. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.

На початку сесії голова обласної ради Урбанський А.І.  поздоровив депутатів обласної ради,
які відмітили свій день народження у міжсесійний період.

Голова обласної ради повідомив, що з депутатської фракції політичної партії «Блок Петра
Порошенка» у Одеській обласній раді вийшов депутат обласної ради Вітряний О.А.

Відповідно  до  пункту  3.12.2.  Регламенту  обласної  ради  час  для  доповіді,  співдоповіді,
виступу,  визначається  обласною  радою.  Урбанський  А.І.  запропонував  наступний  регламент
роботи сесії: доповідь - до 30 хвилин, співдоповідь - до 20 хвилин, заключне слово - до 10 хвилин,
виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші виступи - до 5 хвилин. Депутати підтримали пропозицію
голови обласної ради. 

 
Депутатам запропоновано ознайомитися з рекомендованим порядком денним чотирнадцятої

сесії обласної ради VII скликання, що містить 6 питань. Порядок денний додається.
Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   52 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   7
Приймається.

Голова обласної ради Урбанський А.І.  запропонував  включити до порядку денного сесії
наступні питання: 

–  «Звернення  Одеської  обласної  ради до Прем’єр-міністра  України  В. Гройсмана,  Голови
Верховної Ради України А. Парубія та Міністра фінансів України О. Данилюка щодо продовження
дії митного експерименту до 01 січня 2020 року».

Проводиться голосування за пропозицію голови обласної ради про включення до порядку
денного  сесії  питання  -  «Звернення  Одеської  обласної  ради  до  Прем’єр-міністра  України
В. Гройсмана,  Голови  Верховної  Ради  України  А.  Парубія  та  Міністра  фінансів  України
О. Данилюка щодо продовження дії митного експерименту до 01 січня 2020 року».



Підсумки голосування
За                      -   59 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   0
Приймається.

-  Про внесення  змін до рішення  обласної  ради від 24  грудня 2013 року № 967-VІ «Про
затвердження  Програми  залучення  зовнішніх  ресурсів  та  розвитку  міжнародної  діяльності
Одеської області на 2014-2017 роки».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  голови  обласної  ради  Урбанського  А.І.  про
включення до порядку денного питання -  Про внесення змін до рішення обласної  ради від 24
грудня  2013  року  №  967-VІ  «Про  затвердження  Програми  залучення  зовнішніх  ресурсів  та
розвитку міжнародної діяльності Одеської області на 2014-2017 роки».

Підсумки голосування
За                      -   59 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   1
Приймається.

- Про зміну назви комунальної установи «Центр сприяння розвитку олімпійських та інших
видів боротьби»

Проводиться  голосування  за  пропозицію  голови  обласної  ради  Урбанського  А.І.  про
включення  до  порядку  денного  питання –  «Про  зміну  назви  комунальної  установи  «Центр
сприяння розвитку олімпійських та інших видів боротьби»

Підсумки голосування
За                      -   59 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   1
Приймається.

Виступив депутат обласної ради Андрєєнков В.В.

Депутат обласної ради Сеник Р.В. запропонував  зняти з розгляду питання «Про надання у
2017 році  пільги  з  орендної  плати  за  користування  майном спільної  власності  територіальних
громад  сіл,  селищ,  міст  області  громадській  організації  «Українська  федерація  таїландського
боксу Муей-Тай».

Зінченко М.А. – директор Департаменту фінансів обласної державної адміністрації  надала
роз’яснення з приводу проекту рішення.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Сеника  Р.В.  про
виключення з порядку денного сесії  обласної ради питання  «Про  надання у 2017 році пільги з
орендної плати за користування майном спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст
області громадській організації «Українська федерація таїландського боксу Муей-Тай».

Підсумки голосування
За                      -   20 
Проти                -   2
Утрималися     -    1
Не голосували  -   39
Не приймається.

 Депутат обласної ради Вітряний О.А. запропонував включити до порядку денного питання –
«Про внесення змін до рішення обласної ради 10 грудня 2015 року №17-VII «Про персональний



склад постійних комісій Одеської обласної ради VII скликання» замінивши Бойченка І.І. на посаді
голови постійної комісії на Кобильнікова О.Б.

Проводиться  голосування   за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Вітряного  О.А.  про
включення до порядку денного сесії  питання «Про внесення змін до рішення обласної ради 10
грудня 2015 року №17-VII «Про персональний склад постійних комісій Одеської обласної ради
VII скликання». 

Підсумки голосування: 
За                      -   17 
Проти                -   1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   44
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Кобильніков  О.Б.  запропонував  включити  до  порядку  денного
питання –  «Про внесення змін до рішення обласної  ради 10 грудня 2015 року №17-VII «Про
персональний  склад  постійних  комісій  Одеської  обласної  ради  VII скликання»,  замінивши
Бойченка І.І. на посаді голови постійної комісії».

Проводиться  голосування   за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Вітряного  О.А.  про
включення до порядку денного сесії  питання «Про внесення змін до рішення обласної ради 10
грудня 2015 року №17-VII «Про персональний склад постійних комісій Одеської обласної ради
VII скликання». 

Підсумки голосування: 
За                      -   14 
Проти                -   0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   48
Не приймається.
 
Більше пропозицій не надходило.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   44 
Проти                -   0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    18
Приймається.

Починається розгляд питань порядку денного тринадцятої сесії обласної ради.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -   1. «Про  передачу  майнового
комплексу  «Літній  кіномайданчик»,  що  розташований  за  адресою:  м.  Одеса,  вулиця  Петра
Лещенка, 28 (Комінтерну), зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області до
комунальної власності територіальної громади м. Одеса».

Проект рішення підготовлений та внесений депутатом обласної ради Ахмеровим О.О.
Доповідач – Ахмеров О.О., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -    0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   8
Рішення прийняте.
Зауважень та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.



Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    6
Рішення прийняте.
Рішення № 555-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради –  2. «Про внесення змін до обласної
цільової  програми  соціальної  підтримки  населення  на  2016-2017  роки  «Захист  і  Турбота»,
затвердженої рішенням обласної ради від 21 грудня 2015 року № 35-VII».

Проект рішення  підготовлений Департаментом  соціальної  та  сімейної  політики  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Коваленко  Л.В.,  директор  Департаменту  соціальної  та  сімейної  політики
Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили депутати обласної ради Коваліш І.В.,  Фінік В.В.,  Чумаченко В.В.,  Сеник Р.В.,
Зінченко М.А., Вітряний О.А., Барвіненко Д.Л., Червяков С.В., Садовник А.А.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   8
Рішення прийняте.
 
Депутат  обласної  ради  Фінік  В.В.  запропонував  оголосити  перерву,  провести  бюджетну

комісію та засідання голів фракцій з метою винаходження фінансування інших джерел збільшення
адресної  допомоги,  щоб  не  забирати  гроші  у  багатодітних,  сімей  загиблих  в  АТО,
військовослужбовців, які зараз виконують свій обов‘язок на сході, і у інвалідів війни, і у загиблих,
у сімей загиблих і постраждалих у «Вікторії».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Фініка  В.В.  щодо
збільшення обсягу видатків на цільову адресну допомогу за рахунок інших джерел, крім тих, які
пропонує Департамент соціальної і сімейної політики»  

Підсумки голосування:
За                      -   15
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   47
Не приймається

Депутат обласної ради Коваліш І.В.  запропонувала залишити без змін пункт 1.1.16. в обсязі
900 000, а 120 000 додати з пункту 1.1.1. 

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. - залишити без
змін пункт 1.1.16. в обсязі 900 000, а 120 000 додати з пункту 1.1.1. 

Підсумки голосування:
За                      -   17
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   45
Не приймається

Депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала залишити в попередній редакції напрям
програми, який має номер 2.1.5. «Фінансова підтримка організації  ветеранів Одеської області»,



залишити обсяг фінансування на 2017 рік у розмірі 595 000 гривень за рахунок зменшення п. 1.1.1.
на різницю в сумі 49,4 тисячі гривень. 

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. - залишити в
попередній  редакції  напрям програми,  який має номер 2.1.5.  «Фінансова підтримка організації
ветеранів одеської області», залишити обсяг фінансування на 2017 рік у розмірі 595 000 гривень за
рахунок зменшення п. 1.1.1. на різницю в сумі 49,4 тисячі гривень. 

Підсумки голосування:
За                      -   40
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   22
Не приймається.

Виступила депутат обласної ради Абрамова Є.Г.

Голова  обласної  ради  запропонував  повернутися  до  голосування  за  пропозицію депутата
обласної рали Коваліш І.В.

Проводиться голосування за повернення до голосування за пропозицію депутата обласної
ради  Коваліш І.В.  - залишити  в  попередній  редакції  напрям  програми,  який  має  номер  2.1.5.
«Фінансова підтримка організації ветеранів Одеської області», залишити обсяг фінансування на
2017 рік у розмірі 595 000 гривень за рахунок зменшення п. 1.1.1. на різницю в сумі 49,4 тисячі
гривень. 

Підсумки голосування:
За                      -   51
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   11
Приймається.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. - залишити в
попередній  редакції  напрям програми,  який має номер 2.1.5.  «Фінансова підтримка організації
ветеранів одеської області», залишити обсяг фінансування на 2017 рік у розмірі 595 000 гривень за
рахунок зменшення п. 1.1.1. на різницю в сумі 49,4 тисячі гривень. 

Підсумки голосування:
За                      -   24
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   38
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Коваліш  І.В.  запропонувала  не  погодити  зняття  фінансування,
запропонованого, проектом поданим Департаментом пункту, 1.1.6., який стосується матеріальної
допомоги сім‘ям загиблих у Афганістані, залишити його без змін, у попередній редакції, в обсязі 4
мільйони 944 000 грн. і додати цей залишок, різницю 347, тис. грн. з матеріальної допомоги.  
 

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. не погодити
зняття  фінансування,  запропонованого  проектом  змін,  поданим  Департаментом,  пункту  1.1.6.,
який стосується матеріальної допомоги сім‘ям загиблих у Афганістані, залишити його без змін, у
попередній редакції, в обсязі 4 мільйони 944 000 грн. і додати цей залишок, різницю 347,45 тис.
грн. з матеріальної допомоги.  
 

Підсумки голосування:
За                      -   28
Проти               -    0



Утрималися     -    0
Не голосували  -   34
Не приймається.

Депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала залишити без змін, у попередній редакції
програми  «Захист  і  Турбота»,  від  22  вересня  2017  року,  п.  4.1.1.  «Проведення  заходів  із
відзначення святкових дат та пам‘ятних подій» у обсязі 548 тис. грн.. зазначимо, що категорично
проти пропозиції  Департаменту додати сюди ще 600 000 грн,  а  різницю додати до п.  1.1.1.  на
матеріальну допомогу. 

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. залишити без
змін,  у  попередній  редакції  програми  «Захист  і  Турбота»,  від  22  вересня  2017  року,  п.  4.1.1.
«Проведення заходів із відзначення святкових дат та пам‘ятних подій» у обсязі 548 тис. грн., а
різницю, запропоновану Департаментом у обсязі 600 тис. грн. додати до п. 1.1.1. на матеріальну
допомогу.

Підсумки голосування:
За                      -   20
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   42
Не приймається.

Депутат обласної ради Сеник Р.В. запропонував: з п. 4.1.1. зменшити фінансування у розмірі
600 000 грн., і перекинути ці гроші у п. 1.1.2. -  «Надання додаткової одноразової матеріальної
допомоги багатодітним сім‘ям, які виховують 5 і більше неповнолітніх дітей».  

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Сеника  Р.В.  зменшити
фінансування  у  розмірі  600 000 грн.  і  перекинути  ці  гроші  у  п.  1.1.2.  -   «Надання  додаткової
одноразової матеріальної допомоги багатодітним сім‘ям, які виховують 5 і більше неповнолітніх
дітей».  

Підсумки голосування:
За                      -   17
Проти               -    0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   44
Не приймається.

Голова постійної  комісії  обласної  ради з питань охорони здоров’я та соціальної  політики
Садовник  А.А.  запропонував  залишити  без  змін  п.  2.1.5.  Програми  «Фінансова  підтримка
організації ветеранів Одеської області», тобто повернути 49 тис.грн. 

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Садовника  А.А.  -  залишити  без  змін  п.2.1.5.
«Фінансова підтримка організації ветеранів Одеської області».

Підсумки голосування:
За                      -   55
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   7
Приймається.

Голова постійної  комісії  обласної  ради з питань охорони здоров’я та соціальної  політики
Садовник А.А. запропонував  п. 2.1.4. – «Підтримка статутної діяльності громадських організацій»
залишити в розмірі 100 000 грн.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Садовника А.А. - п. 2.1.4. –
«Підтримка статутної діяльності громадських організацій» залишити в розмірі 100 000 грн.



Підсумки голосування:
За                      -   38
Проти               -    0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   23
Не приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   46
Проти               -     1
Утрималися     -     1
Не голосували  -    14
Рішення прийняте.
Рішення № 556-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради –   «Про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  24  грудня  2013  року  №  967-VІ  «Про  затвердження  Програми  залучення
зовнішніх ресурсів та розвитку міжнародної діяльності Одеської області на 2014-2017 роки».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного
планування  Одеської  обласної державної адміністрації та внесений головою обласної державної
адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   52
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    6
Рішення прийняте.
Рішення № 557-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради –   «Про зміну назви комунальної
установи «Центр сприяння розвитку олімпійських та інших видів боротьби».

Проект рішення підготовлений та внесений депутатом обласної ради Антовим Т.Д.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    3
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -     0



Утрималися     -     0
Не голосували  -    2
Рішення прийняте.
Рішення № 558-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради  - 3. «Про внесення змін до рішення
обласної ради від 21 березня 2017 року № 355-VII «Про обласний бюджет Одеської області на
2017 рік».

Проект рішення підготовлений Департаментом фінансів обласної державної адміністрації та
внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач – Зінченко М.А., директор Департаменту фінансів Одеської обласної державної
адміністрації.

Співдоповідач – Абрамова Є.Г., голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету,
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Виступи та запитання: Фінік В.В., Степанов М.В., Бакланов В.В., Коваліш І.В., Сеник Р.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     3
Рішення прийняте.

 Депутат обласної ради Зінченко М.А. запропонувала у додатку 3 суму 49 тис.грн. за кодом
151340 «Інші видатки на соціальний захист населення» перенести на код 1513200 «Соціальний
захист ветеранів війни та праці».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Зінченко  М.А.  –  щодо
переносу суми 49 тис.грн. за кодом 151340 «Інші видатки на соціальний захист населення» на код
1513200 «Соціальний захист ветеранів війни та праці».

Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     5
Приймається.

Депутат обласної ради, голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету фінансово-
економічної  політики  та  банківської  діяльності Абрамова  Є.Г.  запропонувала  доручити
Департаменту  фінансів  обласної  адміністрації  доопрацювати  запропонований  проект  рішення
«Про внесення змін до рішення обласної ради від 21 березня 2017 року № 355-VII «Про обласний
бюджет Одеської області на 2017 рік» з урахуванням технічних правок, а саме:

-  зменшити видатки на суму 531,715 тис.  грн. по об’єкту «Капітальний ремонт будинку
культури в  с.  Євгенівка  Татарбунарського  району  Одеської  області»  та  збільшити  видатки  на
об’єкт «Капітальний ремонт системи опалення будинку культури в с. Євгенівка Татарбунарського
району Одеської області»;

-  замість  зменшення  видатків  на  суму  170,00  тис.грн.  по  об’єкту  «Капітальний  ремонт
Дмитрівської  сільської  амбулаторії  загальної  практики  сімейної  медицини  Татарбунарського
району Одеської  області»  зменшити видатки на  суму 170,00 тис.грн.  по  об’єкту «Капітальний
ремонт  сільської  лікарської  амбулаторії  загальної  практики  сімейної  медицини  в  с.  Дивізія
Татарбунарського району Одеської області».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Абрамової Є.Г.:
-  зменшити видатки на суму 531,715 тис. грн. по об’єкту «Капітальний ремонт будинку

культури в  с.  Євгенівка  Татарбунарського  району  Одеської  області»  та  збільшити  видатки  на



об’єкт «Капітальний ремонт системи опалення будинку культури в с. Євгенівка Татарбунарського
району Одеської області»;

-  замість  зменшення  видатків  на  суму  170,00  тис.грн.  по  об’єкту  «Капітальний  ремонт
Дмитрівської  сільської  амбулаторії  загальної  практики  сімейної  медицини  Татарбунарського
району Одеської  області»  зменшити видатки на  суму 170,00 тис.грн.  по  об’єкту «Капітальний
ремонт  сільської  лікарської  амбулаторії  загальної  практики  сімейної  медицини  в  с.Дивізія
Татарбунарського району Одеської області».

 Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     6
Приймається.

Депутат  обласної  ради  Фінік  В.В.  запропонував  направити  на  протипожежні  заходи
16 млн. 200 тис.  грн.,  знявши ці  кошти зі  статей на ремонт льодової арени Одеського Палацу
спорту,  на  фінансову  підтримку  комунального  підприємства  «Автопідприємство  по
обслуговуванню обласної ради та обласної державної адміністрації» та на відшкодування витрат
на проведення Міжнародного кінофестивалю.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Фініка В.В. – «направити на
протипожежні заходи 16 млн. 200 тис. грн., знявши ці кошти зі статей на ремонт льодової арени
Одеського  Палацу  спорту,  на  фінансову  підтримку  комунального  підприємства
«Автопідприємство по обслуговуванню обласної ради та обласної державної адміністрації» та на
відшкодування витрат на проведення Міжнародного кінофестивалю.

Підсумки голосування: 
За                      -   19
Проти               -     1
Утрималися     -      0
Не голосували  -     42
Не приймається.

Виступив депутат обласної ради Андрєєнков В.В.

Депутат обласної ради Сеник Р.В. запропонував зняти 1,5 млн. грн., запропоновані на ремонт
вулиці у м .Білгороді-Дністровському, і повернути їх на реконструкцію Аккерманської фортеці.  

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Сеника Р.В.  – «зняти 1,5
млн.  грн.,  запропоновані  на  ремонт  вулиці  у  м.  Білгороді-Дністровському,  і  повернути  їх  на
реконструкцію Аккерманської фортеці».

Підсумки голосування: 
За                      -   15
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     47
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Вітряний  О.А.  запропонував  направити  900  тис.грн.  на  ремонт
гуртожитку медичних працівників у м. Балта.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Вітряного  О.А.  –
«направити 900 тис.грн. на ремонт гуртожитку медичних працівників у м. Балта».

Підсумки голосування: 
За                      -   12
Проти               -     1
Утрималися     -      1
Не голосували  -     48
Не приймається.



Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    5
Рішення прийняте.
Рішення № 559-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради – 4. Про надання у 2017 році пільги з
орендної плати за користування майном спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст
області громадській організації «Українська федерація таїландського боксу Муей-Тай».

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради.

Доповідач - начальник управління з майнових відносин Лунгул В.В. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   50
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення № 560-VII додається.

 СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради – Звернення Одеської обласної ради до
Прем’єр-міністра України В. Гройсмана, Голови Верховної Ради України А. Парубія та Міністра
фінансів України О. Данилюка щодо продовження дії митного експерименту до 01 січня 2020 року

Доповідач - депутат обласної ради Баранський В.С.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    8
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    4
Рішення прийняте.
Рішення № 561-VII додається.



Депутатські запити.

З депутатським запитом виступив депутат обласної ради Чапір Д.П.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Чапіра Д.П.  
Підсумки голосування: 
За                      -  46
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення № 562-VII

З депутатським запитом виступив депутат обласної ради Кащі О.Р.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Кащі О.Р.  
Підсумки голосування: 
За                      -  52
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Рішення № 563-VII

Від секретаріату сесії з інформацією про депутатські запити виступив Вітряний О.А.   

СЛУХАЛИ: Вітряного О.А.:
- «Про депутатський запит депутата обласної ради Кобильнікова О.Б.»
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Кобильнікова О.Б.  
Підсумки голосування: 
За                      -  32
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    29
Рішення не прийняте.

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Вітряного О.А.»
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Вітряного О.А.  
Підсумки голосування: 
За                      -  27
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    35
Рішення не прийняте.

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Червякова С.В.»
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Червякова С.В.  
Підсумки голосування: 
За                      -  49
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Рішення № 564-VII



- «Про депутатський запит депутата обласної ради Червякова С.В.»
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Червякова С.В.  
Підсумки голосування: 
За                      -  48
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    14
Рішення прийняте.
Рішення № 565-VII

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Андрєєнкова В.В.».
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Андрєєнкова В.В.  
Підсумки голосування: 
За                      -  43
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення № 566-VII

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Андрєєнкова В.В.».
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Андрєєнкова В.В.  
Підсумки голосування: 
За                      -  50
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Рішення № 567-VII

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Шкарівського В.М.».
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Шкарівського В.М.  
Підсумки голосування: 
За                      -  50
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Рішення № 568-VII

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Сеника Р.В.».
 Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Сеника Р.В.  
Підсумки голосування: 
За                      -  50
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Рішення № 569-VII

- «Про депутатський запит депутата обласної ради Андрєєнкова В.В.». 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Андрєєнкова В.В.  
Підсумки голосування: 
За                      -  46
Проти               -     0



Утрималися     -     0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення № 570-VII

Голова  обласної  ради  запропонував  повернутися  до  розгляду  депутатського  запиту
Вітряного О.А.

Проводиться голосування за повернення до розгляду депутатського запиту Вітряного О.А.
Підсумки голосування: 
За                      -  38
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    24
Приймається.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Вітряного О.А.  
Підсумки голосування: 
За                      -  40
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    22
Рішення не прийняте.
 
Згідно з пунктом 3.12.24. Регламенту обласної ради VII скликання розгляд питання порядку

денного  сесії  «Різне»  передбачає  надання  депутатам  можливості  виступити  із  заявами  або
повідомленнями протягом 30 хвилин. Обговорення заяв і повідомлень не проводиться, рішення
щодо них не приймаються.

 
Виступили  депутати  обласної  ради  Адзеленко  О.В.,  Фінік  В.В.,  Андрєєнков  В.В.,

Шкарівський В.М., Сеник Р.В.

Голова Одеської обласної виборчої комісії ознайомила депутатів обласної ради з протоколом
від 17 листопада 2017 року №193 «Про визнання обраним депутата Одеської обласної ради» та з
протоколом  від  17  листопада  2017  року  № 194  «Про  реєстрацію  депутатів  Одеської  обласної
ради».   

 
Порядок денний чотирнадцятої сесії обласної ради VII скликання вичерпано. 

Пленарне  засідання  чотирнадцятої  сесії  Одеської  обласної  ради  сьомого  скликання
оголошено закритим.

Голова обласної ради                                                                                                          А.І.Урбанський


